
Dwudziesta pierwsza sesja Rady Miejskiej 
26 czerwca 2008 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XXI/ 2008 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
26 czerwca 2008 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1210 

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1442

 
Rada w składzie - 14 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 13 Radnych 
 
Brak radnego: 

1. Pana Wiesława Pieroga 
 
Co stanowi – 92,86% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XXI sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który przywitał 
wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 
Przywitał również najlepszych uczniów z terenu naszej Gminy. 
 
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku obrad? 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła – Burmistrz Gminy wnosi o wycofanie z porządku obrad o 
uchwały w sprawie uznania gruntów za użytek ekologiczny na 51 hektarach ( druk Nr XXI/219/08) 
oraz uchwały w sprawie wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego ( druk Nr XXI/221/08) oraz o 
poszerzenie porządku obrad o dwa projekty uchwały to jest w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-



Zdrój do Lidera Pojezierza. (druk Nr XXI/219/08) w sprawie zbycia nieruchomości ( druk Nr 
XXI/221/08). 
 
Czy są inne wnioski?  
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad-  kto jest za przyjęciem zmian w porządku obrad? 
 
- za- 13- osób 
 
Proponowany porządek obrad XXI sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II. Wręczenie dyplomów Burmistrza dla najlepszych uczniów z terenu Gminy Trzcińsko-Zdrój. 
III . Informacja Burmistrza Gminy. 
IV. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
V. Interpelacje i zapytania radnych. 
VI. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonej kontroli. 
VII. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1.   w sprawie powołania Skarbnika Gminy Trzcińsko-Zdrój, ( druk Nr XXI/216/08) 
2.  w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-Zdrój do Eurodystrykt Oderland- Nadodrze. (druk 

Nr XXI/217/08) 
3. w sprawie zaopiniowania projektu uchwały dotyczącego likwidacji Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zakład Pielęgnacyjno Opiekuńczy i Opiekuńczo- 
Leczniczy w Gryfinie. (druk Nr XXI/128/08) 

4.  w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-Zdrój do Lidera Pojezierza. (druk Nr XXI/219/08) 
5. sprawie uznania gruntów za użytek ekologiczny. (druk Nr XXI/220/08) 
6. w sprawie zbycia nieruchomości (druk Nr XXI/221/08) 
7. w sprawie wydzierżawienia mienia gminy (druk Nr XXI/222/08) 
8. w sprawie zbycia prawa wieczystego użytkowania gruntu i budynku stanowiącego odrębna 

własność ( druk Nr XXI/223/08) 
9. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad sprzedaży gminnych lokali mieszkalnych, 

budynków jednorodzinnych wraz z pomieszczeniami przynależnymi oraz udziałem do 
nieruchomości wspólnej, a także znoszenia współwłasności i ustanowienia odrębnej własności 
lokali. (druk Nr XXI/224/08) 

10.  w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawy części działki nr 190/5 
położonej w miejscowości Trzcińsko-Zdrój przy ul Dworcowej. (druk Nr XXI/225/08) 

11. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego (druk Nr XXI/226/08) 
12. w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych publicznych 

(druk Nr XXI/227/08) 
13. w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych publicznych 

(druk Nr XXI/228/08) 
14. w sprawie analizy i zatwierdzenia wniosków pokontrolnych komisji rewizyjnej (druk XXI/ 229 

/08) 
15.  w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2008 (druk XXI/230/08) 

 
VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
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IX. Wolne wnioski i informacje. 
X. Zakończenie sesji. 
 
Przewodniczący obrad-, kto jest za przyjęciem porządku obrad ze zmianami? 
 
- za- 13- głosów  
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad - protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim zapoznali i 
proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 13- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XX sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
Do punktu II. Wręczenie dyplomów Burmistrza dla najlepszych uczniów z terenu 
Gminy Trzcińsko-Zdrój.
 
 
Burmistrz Gminy pan  mgr Zbigniew Kitlas-w poprzednim roku podjęliśmy uchwałę by nagradzać 
najlepszych uczniów  naszych szkół i wręczył dyplomy najlepszym uczniom i złożył gratulacje tj. 
Berenice Nabywaniec, Dominice Chruślak na ręce ojca, Maciejowi Osetek oraz Marcie Kozak, która 
niestety nie przybyła na sesję. 
 

 
Do punktu III.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 5 do 
niniejszego protokołu. Cena wody zostanie zwiększona o 5 groszy, ale ścieki spadną o 5 groszy. A 
przez dwa lata cena wody nie była zmieniana. Opłata jest 30 czy 40 groszy od mieszkańca rocznie w 
Liderze Pojezierza. 
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-, co ze starymi oknami w Stołecznej, bo są składane na boisku. 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- nie, ale mamy jedna osobę zainteresowaną zabraniem tych okien. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący obrad- uczestniczyłem w Forum dla Województwa Zachodniopomorskiego w 
Kołobrzegu i przedstawił on przygotowanie województwa do reformy administracyjnej. Drugie forum 
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odbędzie się w Wałczu. Do Biura Rady wpłynęły dwa pisma z Gminy Banie w sprawie pomocy dla 
chłopca oraz z Ligi Obrony Kraju w Myśliborzu pisma stanowią załącznik Nr 6 i 7 do niniejszego 
protokołu. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący obrad- do Biura Rady nie wpłynęły żadne interpelacje.  
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  zgłaszam wniosek formalny o przygotowanie uchwały w 
sprawie diet dla radnych nie była ona zmieniana przez dwa lata a część radnych powinno mieć zwrot 
kosztów rekompensaty. 
 
Przewodniczący obrad-, kto jest za przyjęciem wniosku formalnego, czyli wniosku o przygotowanie 
na kolejną sesję projektu uchwały o dietach? 
 
-za- 8- głosów 
- wstrzymały się – 3- osoby 
- przeciw- 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek formalny został przyjęty i zostanie przygotowana 
uchwała w sprawie diet radnych. 
 
Do punktu VI. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 
przeprowadzonej kontroli.
 
Informację przedstawił przewodniczący komisji rewizyjnej pan Franciszek Kwiatkowski, informacja 
stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
Pytań nie wniesiono 
 
Do punktu VII. 1. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy 
Trzcińsko-Zdrój, (druk Nr XXI/216/08) 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia komisji 
przy 8 głosach. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że był jeden głos za.. 
 
Projekt uchwały przedstawił Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas – w lizaku z przejściem przez pana 
Skarbnika Kazimierza Watras na emeryturę z dniem 1 sierpnia 2008r. Pan Władysław Radecki nie był 
jedynym kandydatem, z którym przeprowadziłem rozmowy, trały one długo i w ostateczności pan 
Radecki wyraził zgodę by pełnić funkcję skarbnika Gminy i chcę powiedzieć, że za budżet Gminy 
odpowiada Burmistrz wraz ze Skarbnikiem. I ja tego pana nominuje i ja będę poniósł konsekwencje a 
nie Radni i proszę o przegłosowanie tej osoby pozytywnie. 
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Pan Władysław Radecki– mam duże doświadczenie w księgowości, ale nie mam dużego 
przygotowania w budżecie. Mam prawie 60 lat, pracuje tu również mój syn, ale mam nadzieję, że 
będzie wszystko dobrze i podejmuję to wyzwanie. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 9– głosów 
- wstrzymały się – 4- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXI/216/08 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
O godzinie 1305- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
O godzinie 13 20- obrady zostały wznowione. 
 
Do punktu VII. 2. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-
Zdrój do Eurodystrykt Oderland- Nadodrze. (druk Nr XXI/217/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła- nasza Gmina jest już w 
Erudystrykcie a Ministerstwo zakwestionowało sposób przytępienia, bo jest potrzebna nowa uchwała 
byśmy formalnie mogli funkcjonować. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXI/217/08 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII. 3. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały 
dotyczącego likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
Zakład Pielęgnacyjno Opiekuńczy i Opiekuńczo- Leczniczy w Gryfinie. (druk Nr 
XXI/218/08) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa-  jest to uchwała w sprawie zaopiniowania 
projektu uchwały dotyczącego likwidacji zakładu pielęgnacyjno opiekuńczego w Gryfinie, wniosek 
skierowała rada Powiatu w Gryfinie. A obowiązki zakładu przejmie spółka, która działa na terenie 
szpitala.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 
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Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji 5 głosów za przy 4 wstrzymujących się. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 9– głosów 
- przeciw- 1- głos 
- wstrzymały się – 3 osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXI/218/08 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII. 4. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-
Zdrój do Lidera Pojezierza. (druk Nr XXI/219/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła- jak ze sprawozdania wynika 
zostaliśmy przyjęci do Lidera na walnym posiedzeniu w Barlinku i do tego jest potrzebna uchwała 
naszej rady i będzie to wola przystąpienia Gminy Trzcińsko Zdrój do Lidera 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXI/219/08 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII. 5. Podjęcie uchwały sprawie uznania gruntów za użytek 
ekologiczny. (druk Nr XXI/220/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła- na wniosek Nadleśnictwa 
Różańsko Rada na komisjach zajmowała się analizą tego wniosku i stwierdziłaby działkę o pow. 5 
hektara uznać za użytek ekologiczny z powodu gniazdowania tam ciekawych krzaków. A Gmina nie 
ma żadnych interesów w postaci pokładów. Wnoszę o przyjęcie uchwały w przedłożonym brzmieniu.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
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Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXI/220/08 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk Nr 
XXI/221/08) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani Sylwia Tyrpa-  jest to jako  lokal z częściami wspólnymi  
położony w Tchórznie. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXI/221/08 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia mienia gminy 
(druk Nr XXI/222/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła- projekt dotyczy rozlewni wód 
na ul. Polnej. Burmistrz prosi o wyrażenie zgody na odstąpienie od bez przetargowego dzierżawienia 
tego terenu na okres dłuższy niż trzy lata dla pana Skiby. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Radny pan Franciszek Kwiatkowski-, w jakim czasie opuści stary obiekt jak podpisze umowę na 
nowy? 
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Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła- obecnie trwają prace projektowe przygotowujące do 
modernizacji tych obiektów, które zajmuje. Nie mamy wybranego wykonawcy a my wpisując umowę 
dzierżawy postawimy pewne terminy. 
 
Przewodniczący obrad-, jeśli postawimy panu Skibie pewne warunki to on musi zdemontować 
maszyny, które ma na własność i to opuszczenie nie będzie kilkudniowe. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXI/222/08 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia prawa wieczystego 
użytkowania gruntu i budynku stanowiącego odrębna własność (druk Nr 
XXI/223/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła- jest to uchwała, która mówi o 
obiekcie i rampie od PKP przejętej a jak znajdzie się gospodarz to będzie to utrzymane w należytym 
porządku. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXI/223/08 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII. 9. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 
zasad sprzedaży gminnych lokali mieszkalnych, budynków jednorodzinnych wraz 
z pomieszczeniami przynależnymi oraz udziałem do nieruchomości wspólnej, a 
także znoszenia współwłasności i ustanowienia odrębnej własności lokali. (druk Nr 
XXI/224/08) 
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Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła- jest to uchwała, która wraca do 
nas po raz kolejny i dopracowaliśmy ulgi w bonifikatach w przypadku remontu lokali i jest to w 
przypadku remontów rocznych 5 %.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXI/224/08 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umów dzierżawy części działki nr 190/5 położonej w miejscowości Trzcińsko-Zdrój 
przy ul Dworcowej. (druk Nr XXI/225/08) 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła- w związku zakończeniem 
okresu dzierżawy Burmistrz wnosi by przedłużyć okres umowy na kolejne 3 lata. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXI/225/08 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII. 11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 
radnego (druk Nr XXI/226/08) 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani  Sylwia Tyrpa-  pan Józef Szott złożył mandat radnego i 
stwierdzenie wygaśnięcia umowy rozpoczyna proces wyborów. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXI/226/08 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych publicznych (druk Nr XXI/227/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła- zmiana polega na ustaleniu 
przebiegu drogi w starej uchwale,  każda działka stanowiła odrębną drogę.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXI/227/08 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych publicznych (druk Nr XXI/228/08) 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła- jest to taka sama uchwała jak 
poprzednia  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXI/228/08 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VII. 14. Podjęcie uchwały w sprawie analizy i zatwierdzenia wniosków 
pokontrolnych komisji rewizyjnej (druk XXI/ 229 /08) 
 
Projekt uchwały przedstawił pan Franciszek Kwiatkowski- przewodniczący komisji rewizyjnej- 
komisja rewizyjna prosi o podjecie uchwały w sprawie analizy i zatwierdzenia wniosków 
pokontrolnych.  
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Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  składam wniosek o dokonanie rekontroli, są zalecenia a nie 
wiemy co się z tym dzieje. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  czy kompetencje, które ma zespół szkół nie poradziłby sobie z tym sam? 
 
Pan Franciszek Kwiatkowski-  zdania są podzielone na ten temat, bo np. jak potrzebna jest kreda to 
każdy by musiał sobie zamawiać, a należy tu pokazać, że Dyrektorzy nie mają pewnej władzy.  
 
Radny pan Edward Iwański- wielu dyrektorów szkół jest też pedagogiem i czy oni sobie sami 
poradzą. Należałoby zatrudnić księgową i wówczas będzie np. 4 etaty. I może od pana Zbigniewa 
wymagać więcej. 
 
Pan Franciszek Kwiatkowski- by czynność pod władności była zrobiona miedzy panem 
Szczepankiewiczem a dyrektorami. 
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras-  to że powstał zespół administracyjny szkół nie zwalnia z 
odpowiedzialności dyrektorów szkół za realizacje finansowa swojego budżetu. Zespół pełni tylko 
funkcje usługową, ale decyzję o zakupach i kwestia organizacji należy do dyrektora. W ramach tego 
się posługują i nie są w niczym innym ograniczeni, ponieważ kierownikiem szkoły jest dyrektor.  
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła- zaopatrywanie gminę w opał wybieramy najtańszego 
oferenta.  
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras-  dyrektorzy nie mają osobowości prawnej ma ja Gmina. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  ilu pracowników zatrudnionych? 
 
Radny pan Franciszek Kwiatkowski-  nie sprawdzaliśmy tego. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXI/229/08 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący obrad- poddam pod głosowanie wniosek Radnego Krzemińskiego by mogli zrobić 
rekontrole wniosków zatwierdzonych. 
 
Za- 13-  głosów 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek został przegłosowany jednogłośnie. 

 11



 
Do punktu VII. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Trzcińsko-Zdrój na rok 2008 (druk XXI/230/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras- dostaliście państwo drugą 
wersję uchwały w sprawie zmian w budżecie. Na stronie drugiej punkt 4 były wpisane że to jest na 
realizację zadań inwestycyjnych. Są to bieżące i ostatnia  jest poprawiana. Ta wersja różni się tym, że 
został zrobiony ruch po stronie wydatków w budżecie. Kwota zmniejszona jest wyższa o 104 600zł 
jest o sprawą przesunięć, czyli zmniejszenia wydatków na inwestycje i zmniejszamy o kwotę 
104 600zł na zadanie budowy II i III działki roboczej na składowisku odpadów komunalnych w 
Drzeszczu. Jest napisane w uzgodnieniu z pracownikiem merytorycznym, czyli wprowadzamy 
wydatek. Jest też dotacja w kwocie 104 600zł. Jest to skutek podjęcia przez Radę uchwały w 2007r. w 
sprawie zawarcia ugody w celu dostąpienia przed powiat od zabrania nam budynku na ul. Rynku. Jest 
wyrażenie zgody przez powiat na zawarcie ugody. W efekcie powiat odstępuje od odwołania 
darowizny i odstępuje od klauzuli, że nie wolno tego robić do 10 lat, ale w zmian za to występuje o 
dofinansowanie dróg powiatowych na trenie Gminy Trzcińsko-Zdrój na taką kwotę, jaka jest 
równowartość tego obiektu to jest 104 600zł. w tej sytuacji jest to dotacja dla Starostwa Powiatowego. 
Jest to naprawa chodników w Stołecznej i Piasecznie.  
 
Radny pan Franciszek Kwiatkowski-,  co zza dniem budowy działki II i III na Drzeszczu czy będzie 
to robione? 
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  obecnie wiedza na temat możliwości składowania 
odpadów zgodnie z planem Wojewódzkim mają być zamknięte wszystkie wysypiska i jutro się 
dowiemy dokładnie. Ale jak można będzie przygotować to zmienimy budżet. 
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras- 150 tys. zł tam było pierwotnie i zostało 44 tys. zł.  
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  nasze wysypisko ma składowanie do czerwca 2009r. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały  w wersji drugiej przedstawiony na sesji i poddał 
pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
- wstrzymała się – 1 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXI/230/08 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
Przewodniczący obrad- po ustaleniu sesji dostałem interpelacje w kopercie od Radnego Rutki i 
przekazałem ja Burmistrzowi i będzie odpowiedź pisemna. Radnego Krzemińskiego na temat 
interpelacji jest ona w trakcie przygotowywania. 
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Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- odczytał odpowiedź na interpelacje radnego Rutki, co 
stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu. Zwracam się o radnych by pytania i interpelacje 
skalać w sposób właściwy.  
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński-  interpelacje skała się na ręce przewodniczącego Rady. Nie 
można składać do pana bezpośrednio. 
 
Radny pan Marek Rutka-  ja jako radny spotykam się z  mieszkańcami i wyborcami. Były to pytania, 
na które nie mogłem dopowiedzieć i na które odpowiedzi nie znałem. Do tego jest radny i rada.  
 
Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje.
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  proszę sołtysów by do 15 lipca złożyli wnioski na naprawę 
dróg gminnych a preferujemy drogi, które łączą poszczególne miejscowości. Chcę wyjaśnić, dlaczego 
wybraliśmy taką firmę do budowy wieży kwiatowej. Wynika z notatki, że najpierw zakupiliśmy wieżę 
a później wybrano najtańsza firmę. Są to ceny z 28 kwietnia i dwa sklepy z Trzcińska były droższe. 
Nie wiem, na jaki dzień ma pan stan niedrożności Rurzycy, bo wczoraj był Zachodniopomorski zarząd 
melioracji i został odebrany odcinek rzeki. Jest ona drożna i wypłycenia zostały odkopane i był tylko 
problem w obrębie Trzcińska, bo były za blisko zamontowane namioty foliowe i jeden z mieszkańców 
ogrodził się w rzekę. Jest ona drożna.  
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński-  od jeziora do mostu jest dużo roślin i należy to wyczyścić. 
 
Radna Pani Teresa Noga-  czy istnieje możliwość by pieniądze odzyskane za zdemontowane okna 
zostały we wsi np. przekazane na Koło Gostyń Wiejskich?  
 
Radny pan Marek Rutka-  co z koszeniem dróg gminnych? 
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  w umowach są takie zapisy i będziemy je egzekwować. 
 
Radny pan  Edward Iwański-  jaka będzie odpowiedź na temat chorego chłopca z Bani? Ładniej by to 
brzmiało, że od radnych.  
 
Przewodniczący obrad-   nie widzę sprzeciwu możemy zebrać i przekazać jako radni.  
 
Radny pan  Marian Michniacki-  kto jedzie na strzelanie do Myśliborza? 
 
Przewodniczący obrad-   nie wiem należy się zebrać zdeklarować i można jechać. 
 
Radny pan Marek Rutka-  co roku przedstawiliśmy drogi do naprawy. 
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  co roku robimy jedną lub  dwie drogi. 
 
Radna pani Wiesława Płotkowska-  mieszkańcy ul. Okólnej wnoszą by wybudować tam chodnik. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński-  na przyszły rok w budżecie może należy też zaplanować 
zrobienie plaży bo woda nie jest już taka brudna. Tam kiedyś była plaża i przystań. 
 
Sołtys pani Monika Zawisza-  ja pisałam prośbę na temat remontu drogi i oświetlenia w Gogolicach 
jaki jest stan realizacji. 
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Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas-  czekamy na odpowiedź Agencji Nieruchomości Rolnej, bo nie jest 
to nasza droga. Wybiorę się do agencji by to wyjaśnić. 
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  zostaliśmy poinformowani o chęci zorganizowania 
dożynek przez sołectwo Stołeczna i będziemy przygotować dożynki w Stołecznej o szczegółach 
będziemy informować sołtysów. Będą ostatni weekend sierpnia w sobotę według życzenia niektórych 
mieszkańców. 
 
Przewodniczący obrad- jesteśmy w okresie wakacji i kolejna sesja będzie w drugiej połowie 
miesiąca sierpnia i życzę miłych wakacji  
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu VIII. Zakończenie sesji.
 
 
O godzinie 14 42 – Przewodniczący obrad zamknął XXI sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 
przybycie. Życząc udanych urlopów. 
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
 
 

 14


	P R O T O K Ó Ł Nr XXI/ 2008

